

Date: 15/12/2024 Ref.: Ib/28/2024 التاريخ: 2024/12/15 الإشارة: إب/2024/28

To: Boursa Kuwait Co.

السادة/ شركة بورصة الكوبت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Signing A settlement of dues agreement between a subsidiary and a contracting company

الموضوع: توقيع اتفاقية تسوية مستحقات بين شركة تابعة وأحد شركات المقاولات

المحترمين

With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" of the Executive Bylaws of Law No. 7/2010 and its amendments issued by the Capital Markets Authority regarding disclosure of Material Information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام وقواعد الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقسم (7) لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

We attach the disclosure form concerning the signing of Assima Real Estate Company (99.91% subsidiary of Salhia) a settlement of dues agreement with the main contractor of the subsidiary's, the settlement resulted a profit in an amount of **3,355,667** million KWD in favor the Assima Real estate Company.

فإنسا نرفق لكم نموذج الإقصاح عن المعلومات الجوهرية، بشأن توقيع شركة العاصمة العقارية (شركة تابعة لشركة الصالحية العقارية بنسبة 99.91%) على اتفاقية تسوية مستحقات مع المقاول الرئيسي لمشروع الشركة التابعة، وأسفرت التسوية عن تحقيق ربح بمبلغ المحاصمة العقارية.

Best regards,

مع خالص التحية ،،،

Ghazi F. Alnafisi Chairman غازي فهد النفيسي رئيس مجلس الإدارة

*Copy to the Capital Markets Authority.

*نسخة للسادة/ هينة أسواق المال

شركة الصالحية العقارية ش.م.ك. شارع محمد ثنيان الغَانَّم من ٢٤١٠ تعداة ١٣٠٩٥ الكريت هاتف: ٢٢٩٩٦٠٠٠ (٩٦٥+) فاكس: ٢٢٩٩٦٣٩٩ (٩٦٥+) السجل التجارى: ٢٤٢٥ رأس المال: ٢٢٠ ، ٢٧٠ ، ٥١ د.ك www.salhia.com

145-



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of Material Information Form

Date:	Name of the listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ:
15 Dec 2024	Salhia Real Estate Co. (K.P.S.C)	شركة الصالحية العقارية (ش.م.ك.ع)	15 دیسمبر 2024
Material Information		المعلومة الجوهرية	
We would like to inform you that Assima Real Estate Company (99.91% subsidiary of Salhia) signed a settlement of dues agreement with the main contractor of the subsidiary's project, the settlement resulted a profit in an amount of 3,355,667 million KWD in favor the Assima Real estate Company.		وقعت شركة العاصمة العقارية (شركة تابعة لشركة الصالحية العقارية بنسبة 99.91%) على اتفاقية تسوية مستحقات مع المقاول الرئيسي لمشروع الشركة التابعة، وأسفرت التسوية عن تحقيق ربح بمبلغ 3,355,667 مليون دينار كويتي لصالح شركة العاصمة العقارية.	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company		بوهرية على المركز المالي للشركة	أثر المعلومة الج
The mentioned profit will be included in the financial statement for Q4 of 2024.		سيتم إدراج الربح المذكور في البيانات المالية للربع الرابع من الغام 2024.	



